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Berap  01 Houten 

Anders!

raadsvoorstel In tabel 3 in het raadsvoorstel staat voor de 

kosten van de noodlokalen Bijenkorf 0 euro 

opgenomen. Tijdens de behandeling van de 1
e 

bestuursrapportage stond hier nog een bedrag 

van 119.000 euro. Dit laatste is ook consistent 

met het geamendeerde raadsvoorstel dat over 

de noodlokalen Bijenkorf is aangenomen. Waar 

komt dit verschil vandaan?

Via het geamendeerde besluit is vastgelegd 

om de € 119.000 voor 2023 te dekken uit de 

algemene reserve. Dit was bij het opstellen van 

de 1e bestuursrapportage nog niet besloten en 

stond toen nog ten laste van het 

begrotingssaldo. Bij de 2e berap is dit wel 

verwerkt en we zien daarom dit bedrag niet 

meer als effect in het begrotingssaldo.

Fro

Berap 02 Houten 

Anders!

2e 

bestuursrapporta

ge

Er komt fors minder geld binnen aan leges voor 

omgevingsvergunningen en tegelijkertijd geven 

we minder geld uit aan handhaving van 

omgevingsvergunningen. Als verklaring wordt 

gegeven dat de gemiddeld 150 woningen per jaar 

die de afgelopen jaren gebouwd werden, dit jaar 

niet worden gehaald. Hoeveel woningen worden 

er dan wel gebouwd? En is er een verklaring 

waarom er minder woningen worden gebouwd?

Uitgangspunt is dat er per jaar voor gemiddeld 

150 woningen een bouwaanvraag (grote 

bouwaanvraag) en dus bouwvergunning(en) 

worden verleend met bijbehorende bouwleges. 

Daadwerkelijke realisatie/aanvragen wordten 

bepaald door de private markt/ontwikkelende 

partijen. In 2023 is/zijn er geen grote 

bouwaanvragen gedaan.

Mol



Berap 04 Houten 

Anders!

2e 

bestuursrapporta

ge

In het programma Samen Leven is een negatieve 

post van ruim een half miljoen opgenomen 

vanwege de meicirculaire van 2022 met als uitleg 

dat het een verschuiving over programma’s 

betreft. Dan zou je verwachten dat die post in 

andere programma’s als positieve post terugkomt 

maar dit is niet het geval. Hoe kan dat? En als de 

uitleg is dat het in andere posten verwerkt is, kunt 

u dan specificeren in welke posten?

Kort antwoord:  De posten onder punt 6 van 

Samen leven (daar negatief) komen terug 

onder punt 8 van Algemene dekkingsmiddelen 

(daar positief).

Toelichting: Onder Algemene 

dekkingsmiddelen zijn de baten verhoogd met 

3,1 miljoen (punt 8). Van deze 3,1 miljoen extra 

inkomsten vanuit het gemeentefonds is 2,8 

miljoen in 2023 ten gunste van het 

begrotingssaldo gekomen (ontwikkeling accres 

2023 en verder 308k, herijking gemeentefonds  

actualisatie maatstaven 2.369k en Aanpassing 

raming stelpost BTW-compensatiefonds obv 4 

jaarlijks gemiddelde 147k). De overige posten 

worden direct ten gunste of ten laste van het 

betreffende beleidsterrein gebracht (budgettair 

neutraal). Daarnaast zijn middelen beschikbaar 

gesteld met een daaraan gekoppelde 

beleidsintentie; deze worden direct ten gunste 

of ten laste van het betreffende beleidsterrein 

gebracht en zijn dus budgettair neutraal.

Bos

Berap 05 Houten 

Anders!

2e 

bestuursrapporta

ge

Als er bij beantwoording van de vraag 4 blijkt dat 

er geen of niet even grote positieve posten 

tegenover staan, kunt u dan uitleggen hoe de 

meicirculaire van 2022 een onvoorzien netto 

effect kan hebben in de 2e Bestuursrapportage 

van 2023?

De posten vallen tegen elkaar weg. Zie ook de 

raadsinformatiebrief over de meicirculaire 2023 

(27-6-23).

Bos

Berap 06 Houten 

Anders!

2e 

bestuursrapporta

ge

Waarom is er voor sommige BBV indicatoren wel 

een raming ingevuld en voor sommige niet?

De BBV indicatoren zijn verplichte indicatoren 

die we opnemen in de begroting. Voor deze 

indicatoren wordt in principe geen streefwaarde 

bepaald. Alleen bij die BBV indicatoren 

waarvan we vinden dat het wel relevant is voor 

de ontwikkelingen binnen dat programma, 

stellen we streefwaarden voor.  

Bos



Berap 08 D66 10 2e 

bestuursrapporta

ge

Er gaat veel geld om in de opvang van 

ontheemden (Oekraïners). We ontvangen graag 

inzicht in de incidentele en terugkerende 

geldstromen (baten en lasten).

Voor de verbouw van de een nieuwe 

opvanglocatie wordt eenmalig een 

transitievergoeding uitgekeerd tot een 

maximum bedrag van circa 10.000 per bed. 

Verder ontvangt de gemeente een 

normvergoeding per dag per gemeentelijke 

opvangplek. Uit deze vergoeding worden alle 

kosten betaald: salariskosten gemeente, 

beheer door HOD, beveiliging, Van Houten & 

Co, onderhoud panden, beveiliging, leefgeld 

voor niet werkenden en kosten WIL, 

psychische hulp, taallessen (gedeeltelijk), 

inrichting (eenmalig), gas, water licht/internet. 

We vragen een voorschot aan per half jaar. Op 

dit moment wordt onderzocht of de 

normvergoeding bijgesteld moet worden. 

Indien dit het geval is zal het bedrag aangepast 

worden per 1 januari 2024. 

Isa

Berap 09 D66 12 2e 

bestuursrapporta

ge

Gaat de aanpassing raming BTW 

compensatiefonds weer naar de reserves?

In 2019 heeft zich een stelselwijziging 

voorgedaan met betrekking tot de ruimte onder 

het plafond BTW-compensatiefonds (BCF). Dit 

heeft destijds voor de gemeente Houten geleid 

tot nadelige financiële effecten in de jaren 2020 

t/m 2022. Deze effecten zijn ten laste van de 

algemene reserve gekomen (zie 

Perspectiefnota 2020, paragraaf 6.3.7). Daarbij 

is ook aangegeven dat indien de afrekeningen 

in de periode 2020-2022 een positief effect 

hebben, dit bedrag wordt teruggestort in de 

algemene reserve. Vandaar dat de aanpassing 

van de raming BCF nu ten gunste van het 

begrotingssaldo is gebracht.

Bos

Berap 10 D66 12 2e 

bestuursrapporta

ge

Wat is de impact van de bijstelling (-261K) brede 

impuls combinatiefuncties/buurtsportcoaches?

Tot en met 2022 werden de middelen voor 

deze functies beschikbaar gesteld via het 

gemeentefonds. Vanaf 2023 vindt dekking 

plaats via de specifieke uitkering GALA. 

Vandaar dat deze uitkering wordt 

teruggedraaid in gemeentefonds (op 0 gezet).

Fro



Berap 11 D66 12 2e 

bestuursrapporta

ge

Er wordt 456K toegevoegd aan de reserve 

overlopende posten (algemene 

dekkingsmiddelen). Is dit nu al nodig, is er niet te 

versnellen?

Projecten hebben te maken met vertraging in 

verband met de beschikbaarheid van 

personeel (inhuur). Daarnaast hebben we te 

maken met planning van externen bij de 

uitvoering van projecten. Versnelling is dan niet 

mogelijk.

Isa

Berap 12 D66 15 2e 

bestuursrapporta

ge

Het aantal banen per 1.000 inwoners is fors 

gestegen. Hetzelfde geldt voor het aantal 

bijstandsuitkeringen per 10.000 inwoners. Dit 

vraagt om een toelichting.

Mensen die nu een bijstands-uitkering 

aanvragen zijn niet direct te begeleiden naar 

de banen die open staan. 

Bos

berap 13 D66 16 2e 

bestuursrapporta

ge

Hoeveel nieuwe sociale huurwoningen zijn 

voorzien voor 2024? Er staat nu niets ingevuld.

Oplevering van 26 sociale huurwoningen 

Lindeoord

Mol

Berap 14 D66 17 2e 

bestuursrapporta

ge

Wat verklaart het rare patroon bij hernieuwbare 

electriciteit in %?

Wat je hier ziet, is dat de realisatie in 2021 al 

hoger lag dan de raming voor 2023. De 

realisatiecijfers komen pas twee jaar na dato 

beschikbaar. Daardoor worden de ramingen 

gedaan op basis van oudere informatie (trends 

uit voorgaande jaren). De raming voor 2023 is 

gemaakt in het voorjaar van 2022, toen de 

realisatiecijfers voor 2021 nog niet bekend 

waren. De raming voor 2024 is beduidend 

hoger, omdat die realisatiecijfers er dit voorjaar 

wel waren.

 Ruit

Berap 15 D66 18 2e 

bestuursrapporta

ge

Er wordt stevig ingezet op het wegwerken van 

verharding met een slechte (D-) kwaliteit. 

Waarom zien we dat niet terug in de indicatoren?

De voorbereiding van de aanpak van de 

asfaltverharding (met het opstellen van een 

bestek) heeft helaas enige tijd geduurd. Na de 

vaststelling van het MJOP is gestart met de 

werkvoorbereiding. Ook was er een Europeese 

aanbesteding nodig. Dit najaar kunnen we nu 

daadwerkelijk starten en is er recent een start 

gemaakt met het groot onderhoud van asfalt.  

Met het onderhoud van de 

elementenverharding is eveneens gestart.                                                               

Over voortgang van het geplande groot 

onderhoud zal de raad in de toekomst twee 

keer per jaar tussentijds worden geinformeerd.

Berg



Berap 16 D66 18 en 19 2e 

bestuursrapporta

ge

Op veiligheid lopen verschillende indicatoren op 

(diefstallen uit woning, geweldsmisdrijven, 

winkeldiefstallen). Is dit echt onvermijdelijk?

De geschatte resultaten (indicatoren) zijn op 

basis van trends en de halfjaarcijfers 2023. 

Een realistische inschatting is dat - ondanks al 

onze inspanningen  - de huidige 

maatschappelijke onrust en de verminderde 

koopkracht ertoe bijdragen dat deze cijfers niet 

op korte termijn zullen dalen.

Isa


